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内容概要

　　《牛津英语习语词典》是一本高质量、实用的英语习语词典，收录英美常用习语1万余条。
10，000余条例句，选自网络及语料库，传递习语的实际应用技巧? 300多个“起源”文字框，提供诸多
有趣的背景知识? 200多个“注释”文字框，解释疑惑? 30幅妙趣横生的插图，学习习语过目不忘? 24页
精心编撰的习题，可用于课堂练习或自测? 每条习语都有重音标记，帮助掌握准确发音? 清晰的检索编
排，查阅快捷方便
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书籍目录

Short forms,symbols and labels used in the dictionaryGuide to using the dictionary inside front cover
iv-viDictionary A-ZSTUDY PAGES  Contents  That is to Say ⋯  lt's as Easy as ABC  As the Saying Goes ⋯  Look
Here!  lt Takes all Sorts ⋯  We're in Business  Just What the Doctor Ordered  lt's Hardly Rocket Science!  lt's the
Bee's Knees!  Be a Good Sport  All Hands on Deck!  Body and Soul  Eat,Drink and be Merry  True Colours 
Naming Names  All Eyes  All Ears  Flavour of  the Month  Hands Up!  Put Yourself to the Test Key  to the  study
pages between pages 248and 249
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章节摘录

插图：
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